
Zmian

 – (...) Miasto Ząbki 
złożyło sześć wniosków 

o dofinansowanie, w tym na 
budowę hali sportowej przy Szko-

le Podstawowej nr 2, rozbudowę 
kanalizacji i przepompownię, moder-
nizację 16 dróg gminnych, wiadukt 
nad ul. Żołnierską, budowę bloku 
komunalnego oraz na budowę no-
wego przedszkola – mówi burmistrz 
Małgorzata Zyśk >> str. 8
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– Sukcesy sportowe są do-
skonałą promocją miasta, 
a sport szkołą charakteru. 
Szczególnie w tym trud-
nym czasie potrzebujemy 
radości z sukcesów. Udo-

wodnił to przykład Igi Świątek,  
a w naszym lokalnym wymia-

rze medale Kamila Kura (na 
zdjęciu)  – podsumowała 

burmistrz Miasta Ko-
byłka Edyta Zbieć  
>> str. 7
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Medalowe  
debiuty  

i powroty

PRĄD 
ze słońca 

na pokolenia
dzięki

panelom 
LONGi SOLAR 

315 Wp

szczegóły >> str 7

Burmistrz  
Radzymina online  
z mieszkańcami

– Zgodnie z decyzją Wojewody  
Mazowieckiego z dnia 9 października, 
na nasz powiatowy szpital został na-

łożony obowiązek zabezpieczenia  
24 łóżek dla pacjentów z potwierdzo-

nym zakażeniem SARS-CoV-2  
wydzielonych z Oddziału Chorób  

Wewnętrznych, w tym 2 łóżek inten-
sywnej terapii – mówi  Adam  

Lubiak, starosta wołomiński  >> str. 3

– (...) zmieni się nie tylko 
zieleń, zmieni się również cały 

układ drogowy. Ulica Konstytucji  
3 Maja nie będzie już tak szeroką as-
faltowa arterią. Pojawi się centralny 
plac do wydarzeń kulturalnych, ale 
oczywiście nie rezygnujemy z zieleni 
w tym miejscu.  (...) Wprowadzimy 
także budynek gastronomiczny  
w pobliżu figury św. Jana Nepomu-
cena - mówi Krzysztof Chaciński,  
burmistrz Radzymina >> str. 6

Budżetowe  
plany  
Miasta Ząbki

Trwają remonty  
i modernizacja  

szpitala w Wołominie 
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Co z odwołanymi wystawami, 
targami, imprezami branżowymi?

Jak podejść do rozliczenia wydatków, gdy nie możemy skorzystać z usługi za którą zapłacili-
śmy czyli o nieprzewidzianych i planowanych kosztach prowadzenia biznesu w czasach epide-
mii rozmawiamy z Pawłem Żółtkiem – właścicielem biura rachunkowego mojerozliczenia.pl

– Od ponad pół roku żyjemy w 
stanie quasi wyjątkowym. Jak ta 
sytuacja wpływa na prowadzenie 
biznesu?
– W warunkach stanu zagrożenia 
epidemicznego i stanu epidemii na 
przedsiębiorcach, oprócz dotychcza-
sowych obowiązków wynikających 
z prawa pracy, ciążą dodatkowe 
obowiązki w zakresie bezpieczeń-
stwa i higieny pracy (prowadzenia 
działalności gospodarczej), takie jak: 
zapewnienie jednorazowych ręka-
wiczek lub środków do dezynfekcji 
rąk, dezynfekcja stanowiska kaso-
wego lub stanowiska obsługi. Poza 
tym przedsiębiorcy samodzielnie 
podejmują nadzwyczajne działania, 
do których nie są zobowiązani, ale 
które przeciwdziałają zagrożeniu 
COVID-19, np.: organizacja pracy 
zdalnej i wyposażenie pracowników 
w narzędzia do tej pracy, zakup far-
tuchów, kombinezonów, zestawów 
testowych, sprzętu medycznego, 
czy termometrów. Niektóre z tych 
działań mogą wynikać z wytycznych 
lub zaleceń organów administracji 
publicznej, lub innego rodzaju 
instytucji kompetentnych w ob-
szarze bezpieczeństwa 
sanitarnego.
– A co z odwoła-
nymi targami, 
wystawami, 
imprezami 
branżowymi?
–  J e s z c z e 
przed wpro-
wadzeniem stanu zagrożenia epide-
micznego i stanu epidemii, ale także 
w czasie ich trwania, przedsiębiorcy 
ponieśli lub ponoszą wydatki na 
różne działania gospodarcze (np. 
szkolenia, konferencje, spotkania 
biznesowe i związane z nimi podró-
że służbowe), które później zostały 
odwołane z przyczyn niezależnych 
od przedsiębiorcy lub w których 

przedsiębiorca (jego pracownik lub 
jego kontrahent) nie wzięli udziału 
ze względu na zagrożenie epide-
miczne (epidemię).
– I co wtedy?
– Ogólna definicja kosztów uzyska-
nia przychodów jest zawarta w art. 
15 ust. 1 ustawy CIT i art. 22 ust. 1 
ustawy PIT – są nimi koszty ponie-
sione w celu osiągnięcia przychodów 
lub zachowania albo zabezpieczenia 

źródła przychodów, z wyjątkiem 
kosztów wymienionych odpowied-
nio w art. 16 ust. 1 ustawy CIT i 
art. 23 ust.1 ustawy PIT. Zgodnie 
z obowiązującymi regulacjami oraz 
ugruntowanym orzecznictwem 
sądowo-administracyjnym, wydatek 
może zostać zaliczony do kosztów 
uzyskania przychodów, jeżeli spełnia 
następujące warunki:

-  został faktycznie poniesiony przez 
podatnika;
-  służy osiągnięciu przychodu, 
czyli został poniesiony w celu jego 
osiągnięcia lub zachowania albo 
zabezpieczenia źródła przychodów;
-  nie jest wyłączony z kosztów uzy-
skania przychodów w art. 16 ust. 1 
ustawy CIT albo art. 23 ust. 1
ustawy o PIT oraz
-  został właściwie udokumento-
wany.
Jeżeli przedsiębiorca ponosi wydat-
ki, które wynikają z obowiązku w za-
kresie BHP (prowadzenia działalno-
ści gospodarczej) albo wytycznych 
lub zaleceń organów (instytucji) 
kompetentnych w obszarze bezpie-

czeństwa sanitarnego, albo własnej 
decyzji i racjonalnego przeciwdzia-
łania zagrożeniu epidemicznemu 
(epidemii), to takie wydatki stanowią 
koszt uzyskania przychodów w 
rozumieniu art. 15 ust. 1 ustawy 
CIT i art. 22 ust. 1 ustawy PIT, o ile 
zostały właściwie udokumentowane 
(np. zakup maseczek ochronnych 
dla pracowników, przyłbic, czy sfi-

nansowanie pracownikom testów 
na koronawirusa). To samo doty-
czy wydatków poniesionych przez 
przedsiębiorcę na działania gospo-
darcze, które wskutek zagrożenia 
epidemicznego (epidemii) zostały 
zaniechane (odwołane, przerwane, 
zawieszone itp.), o ile w momencie 
ich poniesienia spełniały wymie-
nione wyżej warunki zaliczenia do 
kosztów uzyskania przychodów (jak 
np. organizacja szkoleń, kursów 
pracowniczych). Najlepiej podejść 
do sprawy zdroworozsądkowo: 
Wydatki, które służą racjonalnemu 
przeciwdziałaniu zagrożeniu epi-
demicznemu (epidemii), stanowią 
koszt uzyskania przychodów.

N o w e
obowiązki dla przedsiębiorców

Od 1 stycznia 2018 r. wszyscy podatnicy VAT 
muszą co miesiąc wysyłać do Urzędu Skarbowego JPK_VAT.

Przedsiębiorco! 
Nowy obowiązek dotyczy również Ciebie, 

jeśli jesteś podatnikiem VAT i składasz deklaracje 
VAT-7 lub VAT-7K.

WAŻNE!
Jednolity Plik Kontrolny musi być generowany i przesyłany 

wyłącznie w wersji elektronicznej.

czy Twoja firma jest gotowa na Jpk_VaT?

tel. 22 786 06 11
ul. szeroka 6, 05-230 kobyłka

e-mail: biuro@mojerozliczenia.pl
www.mojerozliczenia.pl

www.facebook.com/mojerozliczenia

Biuro Rachunkowe

Biuro Rachunkowe

Biuro Rachunkowe
Kobyłka ul. Szeroka 6

tel. 22 786 06 11
www.mojerozliczenia.pl

– W warunkach stanu zagrożenia epidemicznego i stanu 
epidemii na przedsiębiorcach, oprócz dotychczasowych 
obowiązków wynikających z prawa pracy, ciążą dodatko-
we obowiązki w zakresie bezpieczeństwa i higieny pracy 

(prowadzenia działalności gospodarczej), takie jak: zapew-
nienie jednorazowych rękawiczek lub środków do dezynfekcji 

rąk, dezynfekcja stanowiska kasowego lub stanowiska 
obsługi. Poza tym przedsiębiorcy samodzielnie 
podejmują nadzwyczajne działania, do których 

nie są zobowiązani, ale które  
przeciwdziałają zagrożeniu COVID-19  

– wyjaśnia Paweł Żółtek, właściciel   
biura rachunkowego mojerozliczenia.pl 

www.zyciepw.pl

codziennie nowe informacje

www.wilenskapark.pl

O G Ł O S Z E N I E Zielonka, 2020.10.09

WGP.6840.2.2.2020 

Na podstawie art. 35 ust. 1 i ust. 2 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami  (t. j. Dz. U. z 2020 r. poz. 65 z 
późn. zm.) oraz Uchwałą Nr XXII/211/20 Rady Miasta Zielonka z dnia 25 czerwca 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości pomiędzy Gminą Zielonka, a osobą �zyczną, Burmistrz Miasta Zielonka podaje do publicznej wiadomości o zamiarze 
przeznaczenia do sprzedaży opisanej poniżej nieruchomości lokalowej.

1. oznaczenie nieruchomości - WA3M/00219303/0, ¼ udziału w spółdzielczym własnościowym prawie do lokalu mieszkalnego nr 245 przy ul. 
Korsaka 1 w Warszawie (dzielnica Praga Północ). Budynek w którym znajduje się lokal jest położony na działce ewid. nr 22/6 w obrębie 4-14-07;
2. powierzchnia użytkowa– 47 m²;
3. opis nieruchomości – lokal mieszkalny położony w Warszawie w dzielnicy Praga Północ przy ulicy Korsaka 1;
4. przeznaczenie nieruchomości – zgodnie z Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego Pracy Centrum uchwalonym Uchwałą Nr 
XCIII/2736/2010 Rady Miasta Stołecznego Warszawy z dnia 21 października 2010 r. – teren zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej oznaczony 
symbolem:    f 4.7 MW;
5. cena ¼ udziału w spółdzielczym własnościowym prawie do lokalu mieszkalnego – 88 839,21 zł brutto. Uchwałą Nr XXIV/228/2020 z dnia 30 
września 2020 r. Rada Miasta Zielonka wyraziła zgodę na udzielenie 15,57782 % boni�katy od ceny ustalonej na podstawie operatu 
szacunkowego przy sprzedaży ¼ udziału w spółdzielczym własnościowym prawie do lokalu mieszkalnego. Cena  ¼ udziału  przy uwzględnieniu 
15,57782 % boni�katy wynosi 75 000,00 zł  brutto (słownie: siedemdziesiąt pięć tysięcy złotych).
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Trzeba płacić!
Edward M. Urbanowski

Powoli, ale jednak, przyjdzie 
nam spłacać długi jakie zaciągnęło 
państwo na walkę z epidemią. A te 
są ogromne! Choć w czasie kam-
panii wyborczej premier Mateusz 
Morawiecki zapewniał, że „prezydent 
Andrzej Duda jest gwarantem braku 
podwyżek podatków”, rzeczywistość 
ma się zgoła odmiennie. Czekają 
nas nowe podatki, podwyżki podat-
ków już istniejących oraz rządowe 
przyzwolenie na wzrost tzw. opłat 
lokalnych.

Ale po kolei!
1. Podatek cukrowy
Ustawa o tzw. podatku cukrowym 

(oficjalna nazwa to Ustawa o zmia-
nie niektórych ustaw w związku z 
promocją prozdrowotnych wyborów 
konsumentów) była pierwszą, którą 
w nowej kadencji podpisał Andrzej 
Duda.

Regulacja zakłada wprowadze-
nie opłaty od napojów słodzonych, 
podzielonej na część stałą i zmienną:

- opłata stała to 50 gr za litr napoju 
z dodatkiem cukru lub substancji 
słodzącej, dodatek 10 gr za litr napoju 
z dodatkiem substancji aktywnej 
(kofeina lub tauryna);

- opłata zmienna to 5 gr za każdy 
gram cukru powyżej 5 gram/100 ml – 
w przeliczeniu na litr napoju.

Jego wprowadzenie ma dać wpły-
wy do budżetu na poziomie ok. 3,2 
mld zł rocznie.

2. Opłata „małpkowa”
Powyższa ustawa podpisana przez 

prezydenta wprowadza również dru-
gą, nową opłatę - od alkoholi sprze-
dawanych w małych opakowaniach, 
w tzw. małpkach, czyli o objętości 
do 300 ml.

Płacić ją będą przedsiębiorcy 
sprzedający tego rodzaju alkohol. Ma 
to być 25 zł od litra stuprocentowego 
alkoholu sprzedawanego w opakowa-
niach o objętości do 300 ml.

Przykład: 1 zł od 100 ml małpki 
wódki 40-procentowej, 2 zł od 200 
ml małpki wódki 40-procentowej i 
88 gr od 250 ml małpki wina 14-pro-
centowego.

Ta danina ma dać budżetowi ok. 
500 mln zł rocznie.

3. Abonament RTV
Stawka abonamentu za używanie 

radia od 2021 roku wzrośnie o 0,5 zł i 
wyniesie 7,5 zł miesięcznie.

Z kolei za używanie odbiornika 
telewizyjnego albo radiofonicznego 
i telewizyjnego miesięcznie trzeba 
będzie płacić 24,50 zł - to o 1,8 zł 
więcej niż obecnie.

4. Podatek od psa
Podatek od psa obowiązuje w 

Polsce od blisko 30 lat (został wpro-
wadzony Ustawą o podatkach i 
opłatach lokalnych z 12 stycznia 1991 
roku). Danina jest pobierana przez 
gminy, które ustalają jego wysokość 
indywidualnie (gmina może też zre-
zygnować z jej pobierania!).

Ministerstwo Finansów podaje 
jednak maksymalną kwotę, jakiej ta 
opłata nie może przekroczyć.

W 2021 roku górny limit wzrośnie 
i wyniesie 130,30 zł rocznie za jedne-
go psa, czyli o prawie 5 zł więcej niż 
w tym roku.

5.Podatek od nieruchomości
Jak wzrosną stawki?
- do 0,85 zł od 1 m kw. powierzch-

ni użytkowej - podatek od budynków 
mieszkalnych;

- do 0,99 zł od 1 m kw. powierzch-
ni - podatek od gruntów związanych 
z prowadzeniem działalności gospo-
darczej, bez względu na sposób za-
kwalifikowania w ewidencji gruntów 
i budynków;

- do 24,84 zł od 1 m kw. po-
wierzchni użytkowej - podatek od 
budynków związanych z prowa-
dzeniem działalności gospodarczej 
oraz od budynków mieszkalnych lub 
ich części zajętych na prowadzenie 
działalności gospodarczej.

6. Opłata targowa i uzdrowiskowa
Wzrosną też - poza opłatą od psa 

i nieruchomości - inne tzw. opłaty 
lokalne:

- maksymalna opłata targowa do 
823,11 zł dziennie (obecnie 792,21 
zł);

- maksymalna opłata uzdrowi-
skowa do 4,66 zł dziennie (obecnie 
4,48 zł).

Ostateczną decyzję podejmują 
tu gminy.

Życie Powiatu na Mazowszu - tygodnik bezpłatny
Wydawca: PHU „Logos” s. c. 
Redaktor naczelny: Zbigniew Grabiński. Redaguje Zespół. 
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Nie wiem nic – do takiego wniosku ostatnio dochodzę codziennie w 
tej nowej rzeczywistości. Nie wiem jak pracować. Nie wiem jak realizować 
zadania, których się podjęłam. Nie wiem czy mogę spotykać się z bliskimi. 

Nie wiem, nie wiem, nie wiem…

Przeraża mnie

Przeraża mnie i to od dawna poziom naszej dyskusji publicznej. 
Przeraża mnie brak perspektyw dla młodych ludzi. Przeraża mnie, gdy 
moje wnuki codziennie wychodzą do szkoły. 

Przeraża mnie myśl o tym, że ktoś z moich bliskich trafi do szpitala.

Chciałabym

Chciałabym znowu móc się cieszyć z rodzinnych spotkań. Chcia-
łabym móc snuć plany na przyszłość. Chciałabym znowu móc marzyć. 
Chciałbym, budząc się rankiem zaplanować spotkanie z najbliższymi 
bez lęku, że jego efektem w najlepszym przypadku będzie kwarantanna.

Marzy mi się

Marzy mi się powrót do dawnego życia. Marzy mi się odzyskanie daw-
nych swobód. Marzy mi się brak maseczki na twarzy mojej i znajomych. 
Marzy mi się serdeczny uścisk na powitanie znajomych. Marzy mi się 
wewnętrzny spokój. Marzy mi się… 

oj chyba więcej marzeń teraz już nie mam.

Tęsknię

Tęsknię za beztroskim rankiem. Tęsknię za swobodnym spacerem. 
Tęsknię za spokojem… za spokojem w mediach. Tęsknię za swobodą 
podczas robienia zakupów. Tęsknię za integracją. 

Tęsknię za dniem bez newsów o Covidzie.

Cierpię

Cierpię bo dzieciom zabrano dzieciństwo. Cierpię bo trzeba było 
zrezygnować z wielu aktywności. Cierpię, gdy słucham relacji z pracy 
lekarzy, pielęgniarek i innych pracowników służby zdrowia. 

Cierpię bo ciągle nie wiem nic.

Nie wiem nic
Teresa Urbanowska

Zniżki dla mieszkańca, PIT dla Marek

Marecką Kartę Mieszkańca otrzymają ci, którzy wskazują miasto w rocznym zeznaniu podatkowym.

- Po przerwie wracamy do wy-
dawania MKM – w nowej formule. 
Mogą ją otrzymać tylko te osoby (i 
ich dzieci), które w rocznym ze-
znaniu podatkowym PIT wskazują 
Marki jako miejsce zamieszkania 
– informuje Tadeusz Markiewicz 
z UM Marki.

Dlaczego to takie ważne?
– Wielu z nas płaci PIT państwu, 

ale niewielu wie, że część tych pie-
niędzy resort finansów przekazuje 
samorządom. To jedno z podstawo-
wych źródeł finansowania edukacji i 
inwestycji w naszym mieście – mówi 
Dariusz Pietrucha, zastępca burmi-
strza Marek.

Tymczasem wiele gmin z nasze-
go powiatu ma ten sam problem. 
Nowi mieszkańcy rozliczają  bo-
wiem PIT w innej lokalizacji niż 
obecne miejsce zamieszkania. A 
to oznacza, że pieniądze, zamiast 
pracować lokalnie, trafiają w inne 
rejony kraju.

- W przypadku Marek, gdyby 
wszyscy wskazywali nasze mia-
sto w zeznaniu rocznym, nasze 
wpływy budżetowe byłyby wyższe 

o 15-20 mln zł rocznie. W perspek-
tywie 10 lat jest to kwota 150-200 
mln zł. To gigantyczne pieniądze, 
które mogłyby pójść na realizację 

dalszych projektów rozwojowych 
m.in. budowę tak potrzebnych 
dróg – dodaje Dariusz Pietrucha. 
– Z tego powodu władze miasta 

zdecydowały, że Marecką Kar-
tę Mieszkańca mogą otrzymać 
obecnie tylko te osoby, które płacą 
PIT, wskazując w nim Marki – 

tłumaczy Ada Gajek z UM Marki. 
Mieszkańcy Marek wykonają część 
formalności samodzielnie. Przez 
internet wypełniają wniosek o 

wydanie karty. Następnie wybierają 
się do jednego z dwóch punktów: 
Urzędu Miasta lub  Centrum Ak-
tywności Fabryczna 3.  TAM 

- Panie Starosto, jak przedsta-
wia się sytuacja remontu i roz-
budowy Szpitala Powiatowego 
w Wołominie?
- Jak już wiele razy podkreślałem, 
również w rozmowach z panią, od 
początku pełnienia przeze mnie 
funkcji Starosty, moim priorytetem 
jest poprawa funkcjonowania i jako-
ści świadczonych usług w Szpitalu 
Matki Bożej Nieustającej Pomocy  
w Wołominie. Sukcesywnie wdra-
żamy nowe rozwiązania m.in. 
informatyczne oraz modernizu-
jemy kolejne oddziały. W połowie 
sierpnia oddaliśmy do użytkowania 
wyremontowane skrzydło Oddzia-
łu Chirurgicznego wraz z wypo-
sażeniem w nowoczesny sprzęte. 
Jednocześnie rozpoczęliśmy mo-
dernizację szpitalnego Oddziału 
Ratunkowego, w ramach którego 
wprowadzony zostanie również 
system usprawniający pracę TOP 
SOR. Wraz z SOR wyremontowane 
zostaną pomieszczenia na parterze 
w budynku głównym szpitala, 
gdzie zlokalizowana zostanie Noc-
na Pomoc Lekarska.
Prace remontowe SOR powinny 
zakończyć się do końca paździer-
nika, a NPL do końca listopada. 
Koszt inwestycji wynosi ponad 1,6 
mln złotych. Natomiast na począt-
ku października rozstrzygnęliśmy 
przetarg na remont Oddziału Neu-
rologii, którego koszt wyniesie 3,6 
mln zł. Zakończenie prac planu-
jemy do połowy marca 2021 roku. 
Jeszcze w tym tygodniu - w piątek 
(16 października) otwieramy oferty 
na budowę parkingu przy szpitalu 
od strony ul. Gdyńskiej. Jak widać, 
sukcesywnie modernizujemy na-
szą placówkę i realizujemy kolejne 
projekty inwestycyjne, które zna-
cząco wpływają na jakość leczenia.
Najważniejszym zadaniem jakie 
stoi przed nami jest jednak roz-
budowa szpitala. Obecnie inwestor 
zastępczy wspólnie z dyrekcją pla-
cówki analizują oferty firm, które 
zgłosiły się do przetargu. Liczę, 
że w najbliższych dniach poznamy 
rozstrzygnięcie i będziemy mogli 
podpisać umowę na budowę. Na 
realizację tej inwestycji Powiat 
zabezpieczył ponad 50 mln 
złotych.
– Jesteśmy 
obecnie 
w okresie 
powrotu do 
obostrzeń 
spowodo-
wanych 
pandemią. 

Czy w związku z tym powiat po-
dejmuje jakieś działania profilak-
tyczne, jeśli tak to jakie one są?
– Od początku rozwoju pande-
mii koronawirusa podjęliśmy 
szereg działań mających na 
celu poprawę bezpieczeństwa 
mieszkańców naszego powia-
tu. Wprowadziliśmy ułatwienia  
w dostępnie do Starostwa m.in. 
uruchamiając urzędomaty oraz 
promując załatwianie spraw 
urzędowych za pomocą środ-
ków elektronicznych m.in. e-pu-
ap, systemu pojazd i kierowca,  
czy serwisu ePODGiK - umoż-
liwiającego zgłaszanie przez In-
ternet spraw z zakresu geodezji. 
Osobiście przetestowałem proces 
rejestracji pojazdu bez konieczno-
ści wizyty w Wydziale Komunikacji 
i polecam tę formę załatwiania 
spraw urzędowych.

Przeznaczy l i śmy  również 
1 mln złotych na walkę z CO-
VID-19. Środki te wykorzystali-
śmy m.in. na doposażenie szpi-
tala w niezbędny, nowoczesny 
sprzęt np. System medyczny  
do analizy laboratoryjnej w zakresie 
wykrywania chorób zakaźnych w 
tym wirusa SARS-CoV2 za kwotę 
250 tys. złotych oraz zabezpie-
czenie siedzib Starostwa Powia-
towego. W najbliższych dniach 
przekażemy do dyspozycji szpitala 
kolejne 100 tys. złotych na zakup 
środków ochrony osobistej oraz, 
dzięki wsparciu Fundacji PZU, 
placówka wzbogaci się o dodatkowy 
respirator.
– Warto może przy tej okazji 
przypomnieć mieszkańcom, 
gdzie zgłaszamy przypadki po-
dejrzeń o kontakt lub zarażenie 
wirusem…

- Jeżeli podejrzewamy u siebie za-
każenie lub wystąpią u nas objawy 
typu: duszność, stan podgorączkowy, 
objawy przeziębieniowe to powin-
niśmy skorzystać z teleporady u 
swojego lekarza POZ lub zadzwonić 
do Powiatowej Stacji Sanitarno-Epi-
demiologicznej w Wołominie. Może-
my również skorzystać ze specjalnej 
infolinii Narodowego Funduszu 
Zdrowia: 800 190 590. Zachęcam 
również do zapoznania się z infor-
macjami zawartymi na rządowym 
portalu www.gov.pl/koronawirus, 

gdzie zamieszczone są i na bieżąco 
aktualizowane wszelkie niezbędne 
informacje dotyczące pandemii i 
właściwego postępowania w celu 
ochrony zdrowia i życia.
– Jak wygląda organizacja pracy 
naszego szpitala w związku z 
obostrzeniami?
– Zgodnie z decyzją Wojewody Ma-
zowieckiego z dnia 9 października, 
na nasz powiatowy szpital został 
nałożony obowiązek zabezpieczenia 
24 łóżek dla pacjentów z potwier-
dzonym zakażeniem SARS-CoV-2 
wydzielonych z Oddziału Chorób 
Wewnętrznych, w tym 2 łóżek inten-
sywnej terapii.
W szpitalu już na początku pandemii 
wprowadzone zostały rygorystyczne 
zasady bezpieczeństwa dla pracowni-
ków oraz pacjentów placówki, które w 
praktyce okazały się bardzo skutecz-
ne. Wspierają nas w tym żołnierze z 5 

Mazowieckiej Brygady Obrony Tery-
torialnej, za których pracę chciałbym 
jeszcze raz serdecznie podziękować.
Na chwilę obecną wszystkie oddziały 
realizują planowane zabiegi oraz 
przyjmują wymagających hospitali-
zacji pacjentów. Na terenie szpitala w 
specjalnym namiocie zorganizowany 
jest również mobilny punkt pobrań, 
w którym osoby z wydanym lekar-
skim skierowaniem mogą wykonać 
test na obecność koronawirusa po 
wcześniejszym, telefonicznym, umó-
wieniu się na test.

O bieżącej sytuacji Szpitala Powiatowego w Wołominie, zakończonych i trwa-
jących remontach i modernizacjach oraz o przygotowaniach do rozbudowy 
placówki jak też dostosowaniu szpitala do nowej fali pandemii, z Adamem 
Lubiakiem, starostą wołomińskim, rozmawia Teresa Urbanowska.

Trwają remonty  
i modernizacja  
szpitala w Wołominie 

– Zgodnie z decyzją Wojewody Mazowieckiego 
z dnia 9 października, na nasz powiatowy 

szpital został nałożony obowiązek 
zabezpieczenia 24 łóżek dla pacjentów 

z potwierdzonym zakażeniem SARS-
CoV-2 wydzielonych z Oddziału 

Chorób Wewnętrznych, w tym 2 łóżek 
intensywnej terapii – mówi Adam 

Lubiak, starosta wołomiński 

Kto z nas nie lubi rabatów, zniżek, ulg? Chyba wszyscy. W Markach do zniżek uprawnia Marecka Karta 
Mieszkańca (MKM). I to już w 62 miejscach. Są to m.in. punkty fryzjerskie, serwisy samochodowe, księ-
garnie. Dla wielu mieszkańców ogromną zachętą do założenia MKM stały się zniżki na nową pływalnię 
Mareckiego Centrum Edukacyjno-Rekreacyjnego.

– Wielu z nas płaci PIT 
państwu, ale niewielu wie, że 
ich część resort finansów prze-
kazuje samorządom. To jedno 
z podstawowych źródeł finan-
sowania edukacji i inwestycji 
w naszym mieście – mówi 
Dariusz Pietrucha, zastępca 
burmistrza Marek. Tymczasem 
nowi mieszkańcy rozliczają  
PIT w innej lokalizacji niż 
obecne miejsce zamieszkania. 
Pieniądze trafiają wówczas do 
budżetów innych gmin.
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Mieszkańcy gminy, którzy 
chcą być na bieżąco infor-
mowani o tym, co dzieję się 
w okolicy oraz otrzymywać 
na telefon powiadomienia 
o gminnych wydarzeniach, 
imprezach kulturalnych  
i sprawach urzędowych, ta-
kich jak utrudnienia w ruchu, 
wyłożenia projektów planów 
miejscowych, konsultacje 
społeczne, zmiany w pracy 
urzędu czy gminnym rozkła-
dzie jazdy mogą skorzystać  
z usługi Radzymin SMS.

Aby otrzymywać powiado-
mienia i informacje z Gminy 
Radzymin, wystarczy wypeł-
nić krótki formularz on-line.  
W ciągu 24 godzin od rejestra-
cji podany numer 
telefonu zostanie 
dodany do bazy Ra-
dzymin SMS i od 
tej chwili regularnie 
będą przesyłane in-
formacje o najważ-
niejszych sprawach 

z życia Gminy Radzymin. (od 
kilku do kilkunastu wiadomo-
ści miesięcznie). 

Korzystanie z powiado-
mień Radzymin SMS jest 
całkowicie bezpłatne. Nie są 
też zbierane żadne dodatkowe 
danych o odbiorcach SMS. 
Dla wygody odbiorców po-

wiadomienia Radzymin SMS 
zostały podzielone na dwa 
rodzaje tematów:

Pierwszy z nich to wyda-
rzenia i rekreacja – powia-
domienia dotyczące imprez 
kulturalnych, koncertów, ob-
chodów, pikników,  wydarzeń 
sportowych i rekreacyjnych, itp.

Drugi rodzaj powiado-
mień  będzie dotyczył  spraw 
administracyjnych i aler-
tów.  Będą to powiadomienia  
o ważnych sprawach z za-
kresu pracy urzędu i jed-
nostek organizacyjnych 
gminy,  utrudnieniach  
w ruchu drogowym, wyło-
żeniach projektów MPZP, 
konsultacjach społecznych, 

gminnych 
rozkładach 
jazdy, itp., 
a  t a k ż e 
ostrzeżenia  
o zagroże-
niach.

Można 
zapisać się 
na wszyst-
kie wiado-
mości SMS 
lub tylko  

z jednej z 
powyższych ka-

tegorii – w tym celu należy 
zaznaczyć odpowiedni check-
box w formularzu

W każdej chwili można 
zrezygnować z otrzymywanie 
powiadomień za pośrednic-
twem tego samego formularza, 
którey został użyty do zapisania 
się w bazie. Wystarczy wpi-
sać numer telefonu, podany 
podczas procesu rejestracji, a 
następnie kliknąć w checkbox: 
„Rezygnuję z otrzymywania 
powiadomień z Gminy Radzy-
min". Podany numer telefonu 
zostanie wykasowany z bazy 
Radzymin SMS.

Źródło: UMiG Radzymin

Aby otrzy-
mywać 
powiadomie-
nia z Gminy 
Radzymin, wystarczy 
wypełnić krótki  
formularz on-line.  
W ciągu 24 godzin po-
dany numer telefonu 
zostanie dodany do 
bazy Radzymin SMS. 

Gmina Radzymin wprowadziła kolejne udogod-
nienie dla mieszkańców.

Najważniejsze  
informacje z Radzymina 
w Twoim telefonie

najw
ażniejsze inform

acje z gm
iny

Wśród wielu korzyści z po-
siadania Radzymińskiej Karty 
Mieszkańca, jedną z ważniej-
szych jest bilet metropolitalny. 
Dzięki zawartemu porozumie-
niu pomiędzy gminą Radzymin  
a Zarządem Transportu Miej-
skiego w Warszawie oraz mak-
symalnym dopłatom gminnym, 
mieszkańcy kupują najtańszy 
w powiecie wołomińskim bilet 
okresowy na przejazdy w 1-szej  
i 2-strefie biletowej ZTM. Niższe, w 
porównaniu do Warszawskiej Karty 
Miejskiej, ceny obowiązują przy 
zakupie biletów imiennych 30-dnio-
wych i 90-dniowych ważnych  
w strefie 1 i 2 oraz w strefie 2. Pasa-
żerowie kodują bilety metropolital-
ne w Punktach Obsługi Pasażera.

Uprawnieni do posiadania 
tego biletu są mieszkańcy Gmi-
ny Radzymin, którzy rozliczają 
podatek dochodowy od osób fi-
zycznych na rzecz gminy Ra-
dzymin w Urzędzie Skarbowym  
w Wołominie oraz dzieci tych podat-
ników. Posiadacze biletów zyskują 
tańsze przejazdy do Warszawy li-
niami ZTM 738 i 705 oraz darmowe 
podróżowanie liniami ZTM L31, 
L40 i L45 oraz gminnymi liniami R.

Bilet metropolitalny zakodowany 
na Radzymińskiej Karcie Mieszkań-
ca obowiązuje także na linii Szybkiej 
Kolei Miejskiej S3.

Rodzice najmłodszych miesz-
kańców gminy Radzymin mogą 
skorzystać z "Bonu Malucha".  
Jest to świadczenie pieniężne 
przyznawanym rodzicom dzieci  
w wieku od 1 do 3 roku na dofinanso-
wanie legalnego zatrudnienia niani 
(umowa uaktywniająca) lub dopłatę 
do pobytu dziecka w żłobku niepu-
blicznym, klubie dziecięcym lub  
u opiekuna dziennego. Bon przy-
sługuje Rodzicom, którzy posiadają 
ważną Radzymińską Kartę Miesz-
kańca (kartę powinny posiadać 
także dzieci) oraz korzystają z 
usług niepublicznego żłobka, klubu 
dziecięcego wpisanego do odpo-
wiedniego rejestru albo dziennego 
opiekuna wpisanego do wykazu 
dziennych opiekunów, bądź z usług 
niani zatrudnionej w ramach umo-
wy uaktywniającej.

Wysokość bonu wynosi: 200 
zł w przypadku, gdy rodzice mają 
na utrzymaniu jedno dziecko lub 
300 zł w przypadku, gdy rodzice 
mają na utrzymaniu dwoje dzieci,  
w tym drugie dziecko nie ukończyło 
18 roku życia lub 26 roku życia  
i kontynuuje naukę lub drugie 
dziecko pozostające na utrzy-
maniu jest pełnoletnie i niepeł-
nosprawne w stopniu umiar-
kowanym lub znacznym. Bon  
o wartości 400 zł przysługuje w przy-
padku, gdy rodzice mają na utrzyma-
niu troje i więcej dzieci, w tym drugie  
i kolejne dziecko nie ukończyło 18 
roku życia lub 26 roku życia i kon-

tynuuje naukę lub drugie i kolejne 
dziecko pozostające na utrzymaniu 
jest pełnoletnie i niepełnosprawne 
w stopniu umiarkowanym lub 
znacznym.

Wnioski o przyznanie Bonu Ma-
lucha przyjmuje Centrum Usług 
Wspólnych w Radzyminie z siedzibą 
przy ulicy 11 Listopada 2 w Radzy-
minie, tel. 22 786 50 50.

Mieszkańcy Gminy Radzymin 
będący posiadaczami ważnej RKM 
mogą korzystać ze zniżek na usłu-
gi komercyjne oferowane przez 

Centrum Medycznym im. Bitwy 
Warszawskiej 1920 r  w wysokości do 
30 % od ceny regularnej z cennika 
Centrum. Zniżka w wysokości 20% 
przysługuje każdemu posiadaczowi 
RKM, a dodatkowe 10% zniżki 
przysługuje na konsultacje lekarzy 
specjalistów udzielających świad-
czeń medycznych tym posiadaczom 
RKM, którzy złożyli w Centrum 
„Deklarację wyboru świadczenio-
dawcy udzielającego świadczeń z 
zakresu podstawowej opieki zdro-
wotnej oraz lekarza podstawowej 
opieki zdrowotnej”. Z karty RKM 
można skorzystać podczas wizyty 
u lekarza medycyny rodzinnej 
lub lekarza specjalisty, rehabilita-

cji ambulatoryjnej, stomatologii 
zachowawczej. Ze zniżki można 
skorzystać także przy wykonywaniu 
badań diagnostycznych (zniżka nie 
wyższa niż 50 zł brutto za jedno-
razowe badanie) oraz szczepień 
ochronnych (zniżka nie wyższa niż 
30 zł brutto za jednostkowe szcze-
pienie ochronne).

Posiadacze karty ponoszą też 
niższe opłaty za rezerwację obiek-
tów sportowych oraz mogą korzy-
stać ze zniżek na zajęcia edukacyjne 
i wydarzenia kulturalne

Radzymiński Ośrodek Kultury 
i Sportu wprowadził dla posiadaczy 
karty zniżki w wysokości 25%. Sys-
tem wyświetla dostępne godziny 
wynajmu poszczególnych obiek-
tów i automatycznie kalkuluje koszt  
z uwzględnieniem upustu. Opłat 
można dokonać przez system 
płatności on-line bezpośrednio po 
dokonaniu rezerwacji na stronie 
ww.bazasportowa.radzymin.pl.

Radzymińska Karta Mieszkań-
ca oferuje zniżki na zajęcia edu-
kacyjne i wydarzenia kulturalne 
przygotowane przez Bibliotekę 
Publiczną Miasta i Gminy Radzy-
min oraz Radzymiński Ośrodek 
Kultury i Sportu. Posiadacze 

ważnej karty mogą liczyć na zniżki 
do 20%  opłaty za udział w kursach 
i warsztatach organizowanych 
przez Bibliotekę, jak również na 
zniżki przy zakupie biletów na 
wybrane koncerty, spektakle oraz 
występy kabaretowe.  Upust 20% 
na zajęcia muzyczne oferuje z 
kolei ROKiS.

Tańsze bilety wstępu na basen 
w Wołominie, to kolejny argument 
na posiadanie Radzymińskiej Kar-
ty Mieszkańca. Zniżki przysługują 
na zakup jednorazowych biletów 

wstępu na basen w Ośrodku Spor-
tu i Rekreacji „HURAGAN”. Bile-
ty 60-minutowe normalne i ulgo-
we dla posiadaczy Radzymińskiej 
Karty Mieszkańca są o 3 zł tańsze  
w porównaniu do cen biletów ze 
standardowego cennika pływalni. 

Radzymińska Karta Mieszkań-
ca to korzyści oferowane zarówno 
przez gminę Radzymin, jak i 
przez miejscowe firmy. Katalog 
biznesowych partnerów karty liczy 
w tej chwili ponad 70 podmiotów 
gospodarczych, które dla posiada-
czy RKM przygotowały specjalne 
oferty na zakup swoich towarów 
lub usług. Zakres upustów obej-
muje zniżki od 5% do 50%. 

Jesienią wielu mieszkańców gminy Radzymin wnioskuje o przedłuże-
nie ważności Radzymińskiej Karty Mieszkańca lub jej uzyskanie po raz 
pierwszy. Tym, co motywuje do złożenia wniosku są korzyści jakie daje 
karta, przy dojazdach do szkoły i pracy zbiorową komunikacją gminną 
lub pojazdami warszawskiego Zarządu Transportu Miejskiego. Benefitów 
płynących z posiadania karty jest jednak więcej. 

Radzymińska 
Karta Mieszkańca 
- warto ją mieć!

W tym roku szczepie-
nie przeciwko grypie będą 
prowadzić dwie mareckie 
placówki: Eskulap przy  
ul. Fabrycznej 1 oraz Kar-
dio - Med zlokalizowany prz  
ul. Sportowej 3.

Z akcji mogą korzystać 
osoby, które ukończyły 
60 rok życia i mieszkają 

na tere-
nie mia-
sta Mar-
k i  o r a z 
z g ł o -
szą chęć 
uczestnic-
twa w progra-
mie. 

W naszej strefie kli-
matycznej najlepiej szcze-
pić się jesienią, aby zdążyć 
przed szczytem zachoro-
wań na grypę. Dlatego  w 
tym okresie będzie reali-
zowany marecki projekt 
- oczywiście do wykorzy-
stania limitu zakontrakto-
wanych świadczeń.

Szczepionki powinny 
być dostępne we wskaza-
nych przychodniach w II 
połowie października. 

Według Światowej Or-
ganizacji Zdrowia  naj-
skuteczniejszym sposo-
bem zapobiegania grypie 
i jej groźnym powikłaniom 
jest podanie szczepionki. 
Szczepienie przeciwko 
grypie powinno być powta-
rzane co sezon epidemicz-

ny, ponieważ wirusy gry-
py podlegają bardzo 

c z ę s t y m 
zmianom 
g e n e -
t y c z n y m . 

Zmienność 
wirusa grypy 

powoduje, że 
skład szczepionki 

na każdy kolejny sezon 
epidemiczny musi być 
sprawdzany i uaktualniany. 
Odporność po szczepieniu 
wykształca się po około 
dwóch tygodniach i trwa 
od 6 do 12 miesięcy. Odpor-
ność rośnie z każdym kolej-
nym rokiem szczepienia.

Źródło: UM Marki

Z akcji mogą 
korzystać osoby, 
które ukończyły 

60 rok życia, 
mieszkają  
na terenie  

miasta Marki  
i zgłoszą chęć  
uczestnictwa  

w progra-

Wzorem lat ubiegłych Urząd Miasta Marki zapra-
szastarsze pokolenie mieszkańców na bezpłat-
ne badanie i szczepienie przeciwko grypie.

Szczepienia
profilaktyczne
przeciwko grypie

bezpłatne szczepienia

Jedną z ważniejszych korzy-
ści dla posiadaczy Radzy-
mińskiej Karty Mieszkańca 
jest bilet metropolitalny. 
Dzięki zawartemu porozu-
mieniu pomiędzy gminą 
Radzymin a Zarządem 
Transportu Miejskiego w 
Warszawie oraz maksymal-
nym dopłatom gminnym, 
mieszkańcy kupują najtań-
szy w powiecie wołomiń-
skim bilet okresowy. 
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Wystawa „Zwycięstwo Polski, ocalenie Europy! 
Bitwa Warszawska 1920” otwarta

1 października na warszawskim skwerze Adama Mickiewicza otwarta została wystawa plenerowa „Zwycięstwo Polski, 
ocalenie Europy! Bitwa Warszawska 1920”. Na kilkunastu planszach opowiada ona po polsku i po angielsku zarówno 
o bohaterach Bitwy Warszawskiej, jak i o miejscach, które na zawsze zapisały się na historycznej mapie Europy.

Elżbieta Radwan, burmistrz 
Wołomina i inicjatorka Samorzą-
dowego Komitetu na rzecz upa-
miętnienia Bitwy Warszawskiej 
1920, od ponad roku łączy siły  
z innymi samorządami, by godnie 
upamiętnić wielkie zwycięstwo pol-
skiego oręża.

Członkami Komitetu są przede 
wszystkim samorządy leżące na 
szlaku bitewnym 1920 roku, a jego 
celem – wsparcie godnych obchodów 
setnej rocznicy Bitwy Warszawskiej

Wystawa, przypominająca wyda-
rzenia prowadzące do zwycięstwa 
Polaków nad bolszewikami jest 
kolejnym elementem budowania na-
rodowej dumy i tradycji celebrowania 
wielkiego polskiego sukcesu.

Na wystawie znalazły się unikalne 
materiały z Muzeum Wojska Polskie-
go, Archiwum Akt Nowych, Komisji 
Historycznej b. Sztabu Głównego 
Polskich Sił Zbrojnych, Centralnego 
Archiwum Wojskowego, Narodowe-
go Archiwum Cyfrowego, Instytutu 
Józefa Piłsudskiego w Londynie i w 
Nowym Jorku, a także francuskiego 
Service Historique de la Defence 
oraz zbiorów prywatnych. 

W efekcie powstała pasjonująca 
opowieść o polskim triumfie w star-
ciu dwóch cywilizacji. Ekspozycja 
pozwala spojrzeć na jedno z naj-
ważniejszych starć zbrojnych świata 

w szerszym, międzynarodowym 
kontekście.

Inauguracji wystawy towarzyszy 
spotkanie z autorami książki pt. „Zwy-
cięstwo Polski, ocalenie Europy! Bitwa 
Warszawska 1920” – unikalnej pozycji 
na polskim rynku wydawniczym. 
Prof. Grzegorz Łukomski i Elżbieta 
Szumiec-Zielińska w barwny sposób 
opisują zarówno dzieje konfliktu pol-
sko-bolszewickiego, jak i codzienne 
życie toczące się w jego cieniu.

Projekt „Zwycięstwo Pol-
ski, ocalenie Europy! Bitwa War-

szawska 1920” to najnowsza,  
a zarazem najważniejsza inicjatywa 
Fundacji Niezwykła Historia (The 
Great Story Foundation), która we 
współpracy z gminą Wołomin oraz 
zespołem profesjonalistów – history-
ków, dziennikarzy, projektantów, pla-
styków i grafików, a także instytucjami  
i firmami, dla których historia ojczysta 
jest ważna – nagłaśnia setną rocznicę 
Bitwy Warszawskiej.

Celem przedsięwzięcia jest sze-
rzenie wiedzy o tym przełomowym 
starciu wojny polsko-bolszewickiej 

(1919–1921), które uratowało Polskę i 
Europę przed ekspansją komunizmu. 
Warto przywołać tu słowa francu-
skiego generała Louis Faury’ego, 
który przyrównał Bitwę Warszawską 
do bitwy pod Wiedniem (1683 r.) 
pisząc: „Przed dwustu laty Polska 
pod murami Wiednia uratowała świat 
chrześcijański od niebezpieczeństwa 
tureckiego; nad Wisłą i nad Niemnem 
szlachetny ten naród oddał ponownie 
światu cywilizowanemu usługę, którą 
nie dość oceniono”.

Wystawę można oglądać w War-
szawie do 21 października br. Później 
będzie ona podróżować po Polsce i 
po świecie.

Patronat narodowy nad wystawą 
objął prezydent RP Andrzej Duda. Jej 
patronami honorowymi są marszałek 
Sejmu Elżbieta Witek, marszałek 
Senatu Tomasz Grodzki, minister 
obrony narodowej Mariusz Błaszczak, 
minister kultury i dziedzictwa narodo-
wego Piotr Gliński, Prymas Polski ar-
cybiskup Wojciech Polak, metropolita 
warszawski Kazimierz Kardynał Nycz 
oraz ordynariusz diecezji warszawsko-
-praskiej biskup Romuald Kamiński. 
Partnerami wydarzenia są Akwarium 
Klub, Samorządowy Komitet na rzecz 
upamiętnienia Bitwy Warszawskiej, 
Stowarzyszenie Metropolia Warszawa 
oraz Związek Miast Polskich.

Źródło UM Wołomin.

Wystawa wzbudza duże zainteresowanie, także wśród zagranicznych gości.
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Ograniczenie emisji zanie-
czyszczeń powietrza i bu-
dowa drogi gminnej nr 430953W 
do miejscowości Stasinów to tylko 
niektóre zadania inwestycyjne, 
wymagające uzupełnienia wkładu 
własnego przez Gminę Tłuszcz. 
Decyzję w tej sprawie 
podjęli radni pod 
przewodnictwem 
Krzysztofa Gajcy

Jednym z nich jest 
rozbudowa infrastruktu-
ry wodno-ściekowej poza 
granicami aglomeracji 
KPOŚK na terenie Gminy 
Tłuszcz. W ramach zadania 
zostanie wybudowana sieć 
wodociągowa na osiedlu 
Długa w Tłuszczu. Cał-
kowita wartość inwestycji 
wynosi 3 123 411 zł, w tym 
dofinansowanie 500 000 zł

Dofinansowanie w 
wysokości 2 600 000 zł, 
przeznaczono na prze-
ciwdziałanie degradacji 
środowiska, ochrona eko-

systemu Zalewu Zegrzyń-
skiego i wód podziemnych 
Subniecki Warszawskiej 
poprzez rozbudowę sys-
temu wodno-kanalizacyj-
nego w Gminie Tłuszcz.  
W ramach zadania zostanie 
wykonana druga część III 
etapu budowy sieci wod-
no-  kanalizacyjnej na osie-

dla  Klonowa- Norwida w 
Tłuszczu. Całkowita war-
tość tej inwestycji opiewa 
na kwotę 23 276 034 zł

Ograniczenie emisji za-
nieczyszczeń powietrza w 
Gminie Tłuszcz to kolejne 
zadanie inwestycyjne, które 
wymagało uzupełnienia 
wkładu własnego.  W ra-
mach zadania została wy-
konana termomoderniza-
cja budynku komunalnego 
na osiedlu Borki w Tłusz-
czu. Kwota dofinansowania 
tego zadania wynosi 40 

610 zł, a całkowita wartość 
inwestycji to 1 396 110 zł

Na dofinansowanie 
zadania Budowa drogi 
gminnej nr 430953W do 
miejscowości Stasinów 
przeznaczono 362 000 zł

Całkowita wartość in-
westycji 456 780 zł

Źródło:  UM Tłuszcz

24 września 2020 r. Rada Miejska w Tłuszczu 
rozdysponowała środki finansowe z Rządowego 
Funduszu Inwestycji Lokalnych w wysokości   
3 502 610 zł na poszczególne zadania inwesty-
cyjne celem uzupełnienia wkładu własnego:

W Tłuszczu  
rozdysponowano  
ponad  
3,5 mln złotych

w
ażne decyzje

Apartamenty Korczaka to najnowsza inwestycja realizowana przez firmę deweloperską Verodom, 
znaną w Radzyminie od ponad 12 lat z budowy obiektów mieszkaniowych w centrum miasta.

Nowy obiekt to nowoczesny 
budynek, w którym zaplanowano 
zarówno apartamenty jak też lokale 
usługowe. Patrząc na projekt bu-
dynku już z zewnątrz widać duże 
okna, które zapewniają mieszkań-
com więcej światła, niż jest to w 
typowych rozwiązaniach. Typowe 
dla tego rodzaju budownictwa jest 
również wykorzystanie w elewacji 
budynku elementów przypominają-
cych cegłę, nawiązujących dizajnem 
do spuścizny licznych cegielni z któ-
rych przez wiele lat słynęły okolice 
Radzymina.  

W czterokondygnacyjnym bu-
dynku zlokalizowano 99 mieszkań 
a w parterze 17 lokali usługowych 

oraz kilka mieszkań – z zielenią, 
ogródkami od strony zachodniej. 
Ostatnia, trzecia, kondygnacja zo-
stała przeznaczona na nowocze-
sne, dwupoziomowe i przestronne 
apartamenty typu SOFT LOFT, 
wewnątrz których zastosowano an-
tresolę. Dzięki takiemu rozwiązaniu 
salon w niektórych lokalach osiągnął 
wysokość 5,5 metra. 

Tak więc radzymińskie Apar-
tamenty Korczaka to z pewnością 
nowoczesne Soft Lofty, w stylu 
industrialnym, które zapewnią użyt-
kownikom wysoki komfort użytko-
wania. Ale świadczy o tym nie tylko 
industrialny charakter rozwiązań 
architektonicznych. 

Z założenia Soft Lofty powinny 
być przyjazne dla mieszkańców w ich 
codziennym funkcjonowaniu. Nie-
zwykle ważną informacją dla przy-
szłych użytkowników tego rodzaju 
mieszkań jest ich *efektywność ener-
getyczna*. Projektujący radzymińskie 
Lofty zadbali o zainstalowanie nowo-
czesnych solarów, które będą służyły 
do podgrzewania wody użytkowej co 
z pewnością obniży koszty bieżącej 
eksploatacji mieszkań. O tym jak jest 
to ważny element zarówno dla nas 
jak i przyszłych pokoleń nikogo dziś 
chyba nie musimy już przekonywać. 
Płynie z tego prosty wniosek - „Apar-
tamenty Korczaka” zapewnią swoim 
mieszkańcom nowoczesność, wygo-

dę i dbałość o ekologię, a wszystko to 
z dobrą komunikacją do centrum 
stolicy i za rozsądną cenę.  

Apartamenty Korczaka to połączenie 
nowoczesności z ekologią

BIuRO SPRZeDAży MIeSZKAń:

Radzymin,  
ul. Lecha  

Falandysza 8  
lok. 13

tel.: 500 800 151 
uwaga: Prosimy o kontakt  

telefoniczny przed wizytą

www.verodom.pl
e-mail: biuro@verodom.pl

Apartamenty Korczaka to nowoczesne Soft Lofty w stylu industrialnym.
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A! Ogłoszenie drobne 
do rubryk:
Dam pracę

 i Szukam pracy
bezPłAtne!

Krzysztof Chaciński, burmistrz 
Radzymina,  zaproponował jako 
pierwszy temat spotkania, wartą 
blisko 11 milionów inwestycję w Park 
Eleonory Czartoryskiej. 

- Jak to miejsce może się w wyni-
ku inwestycji zmienić widać choćby 
na przeprowadzonej już rewitalizacji 
Domku Ogrodnika. A rewitalizacja 
reszty parku sprawi, że bez wątpienia 
to miejsce stanie się naszą perełką – 
uważa burmistrz Chaciński.

Z przekazanych informacji wyni-
ka, że ok. 85% kwoty przeznaczonej 
na rewitalizację Parku Eleonory 
Czartoryskiej pochodzi z dofinan-
sowania zewnętrznego. Umowa z 
wykonawcą została podpisana we 
wrześniu br. i ma on od tego mo-
mentu kilkanaście miesięcy na to, 
aby przeprowadzić prace budowlane 
i czas do maja 2021, aby zakończyć 
rewitalizację, włącznie z nasadze-
niami zieleni. W zaprezentowanym 
projekcie burmistrz zwraca uwagę 
na mały amfiteatr, który będzie 
znajdował się w bliskim sąsiedz-
twie przedszkola. Znajdzie tam 
się również strefa aktywnościowa 
dla małych i dużych mieszkańców: 
place zabaw, minigolf, siłownia, 
trawnik do ustawiania boisk do gier 
zespołowych czy odbywania pikni-
ków. W przestrzeni parku i wzdłuż 
kanału powstaną ścieżki edukacyjne 
prezentujące lokalną faunę i florę. 
W centralnej części parku znajdzie 
się fontanna, ławeczki, alejki, zieleń 
wielopiętrowa i punkty usługowe. 
– Będzie to przyjemne miejsce do 
spędzania czasu – rekomendował 
burmistrz Chaciński.

W zrewitalizowanej przestrzeni 
parkowej zaplanowano również 
miejsce dla starszej młodzieży mię-
dzy innymi ze ścianką wspinaczkową 
czy wiatą grillową. Rewitalizacji pod-
dany zostanie zbiornik wodny 
i jego okolice a na cele 
parkowe pozyskane 
zostaną tereny znaj-
dujące się obecnie 
we władaniu innych 
instytucji.  – My-
ślę, że po okresie 
rewitalizacji bę-
dzie to ulubione 
miejsce do spędzania czasu przez 
Radzyminiaków – uważa Burmistrz 
Radzymina.

Krzysztof Chaciński przypo-
mniał, że wprawdzie na mniejszą 
skalę, ale podobna rewitalizacja już 
się na terenie Radzymina odbywa 
na ulicy Polnej. – Jest to teren na 
którym kiedyś znajdował się Cmen-
tarz Ewangelicki na którym to już 
od wielu, wielu lat nie odbywają 

się pochówki, rewitalizujemy go na 
Skwer Historyczny. Skwer, który 
z jednej strony pozwoli przy ulicy 
Polnej stworzyć przestrzeń w której 
mieszkańcy będą mogli odetchnąć 
z drugiej strony opowiemy o histo-
rii gminy i osadnictwa na terenie 
Gminy Radzymin. Cmentarz Ewan-
gelicki związany jest właśnie z tym 
osadnictwem. Chciałbym zwrócić 
uwagę państwa na fakt przedwo-
jennego osadnictwa w Radzyminie 

– to byli właśnie ewangelicy – mó-
wił burmistrz Chaciński podczas 
online’owego spotkania zachęcając 
przy tej okazji mieszkańców do 
obserwowania postępu prowadzo-
nych już prac rewitalizacyjnych i 
przekonania się na własne oczy jak 
to miejsce ulega przemianie. Skwer 
jest bowiem realizowany w ramach 
tego samego projektu, który obej-
muje również rewitalizację Parku 

Eleonory Czartoryskiej. A wszystko 
wchodzi w skład projektu „Zielony 
Radzymin”.

W ramach projektu „Zielony 
Radzymin” rewitalizacji poddany 
zostanie również obszar w centrum 
Radzymina. – To najbardziej skom-
plikowany proces, trwa on najdłużej. 
Dla parków śródmiejskich, które 
znajdują się w centralnej, zabytkowej 
przestrzeni miasta, ogłosiliśmy kon-
kurs urbanistyczny. Do sędziowania 

w tym konkursie zaprosiliśmy profe-
sora Domaradzkiego. Tego samego, 
który był odpowiedzialny za rewitali-
zację Krakowskiego Przedmieścia w 
Warszawie.  To on, wspólnie z innymi 
członkami Komisji Konkursowej, 
pomagał oceniać prace. Tych prac 
w ramach konkursu wpłynęło kilka 
z czego dwie zostały nagrodzone. 
Były to bardzo różne koncepcje, ale 
wspólnie z Państwem w 2018 roku 
i na początku 2019 roku w trybie 
konsultacyjnym, stworzyliśmy jed-
ną, wspólną koncepcję, która jest 

w tej chwili przekuwana w projekt 
budowlany. W lipcu bieżącego roku 
podpisaliśmy umowę na projekt 
rewitalizacji centrum, ale nie tylko 
parków lecz również dróg – wyja-
śniał na wizji Krzysztof Chaciński, 
burmistrz Radzymina.

W dalszej części spotkania zapre-
zentował koncepcję która podlega 
rozwinięciu w formie projektów 
do realizacji. – Powiem Państwu to 

że w tej przestrzeni zmieni się nie 
tylko zieleń, zmieni się również cały 
układ drogowy. Ulica Konstytucji 
3 Maja nie będzie już tak szeroką 
asfaltowa arterią. Pojawi się central-
ny plac do wydarzeń kulturalnych, 
ale oczywiście nie rezygnujemy z 
zieleni w tym miejscu. Tej zieleni 
będzie się tu bardzo dużo. Wpro-
wadzimy także budynek gastrono-
miczny w pobliżu figury św. Jana 
Nepomucena. Wytworzymy dwie 

lub nawet trzy nowe przestrzenie.  
Główna wokół pomnika Tadeusza 
Kościuszki, ale stworzymy również 
plac przy św. Janie Nepomucenie, 
bliżej ronda Hallera – tam stanie 
restauracja z ogródkami. Odzyska-
my też teren przed budynkiem  św. 
Jana Nepomucena i włączymy go 
do przestrzeni miejskiej. I wreszcie 
szpetna, asfaltowa zatoka przed 
kościołem zamieni się w plac z fon-
tanną. Zmiany są, jak widać bardzo 
szerokie, ale one już się zaczęły i były 
poprzedzone konsultacjami i dysku-

sją. Planuję, że pod koniec 2022 roku 
ruszy przebudowa śródmieścia. Na 
ta przebudowę część środków już 
pozyskaliśmy ale złożyliśmy kolejny 
wniosek o dofinansowanie dalszych 
działań – opowiadał burmistrz 
Chaciński.

Temat rewitalizacji to tylko jeden 
z podjętych przez burmistrza tema-
tów w czasie blisko 1,5 godzinnego 
spotkania online Oprac. TUR

Burmistrz Radzymina 
online z mieszkańcami

W poniedziałek, 5 października 2020 r., Krzysztof Chaciński, burmistrz Radzymina, odbył 
z mieszkańcami pierwsze spotkanie online.  – Testujemy nową formę spotykania się z 
Państwem. Po pierwsze dlatego, że mamy czas pandemiczny i jeśli nie musimy to nie 
ryzykujemy kontaktów osobistych. Z drugiej strony mamy XXI wiek i nie ma potrzeby 
żeby z każdą sprawą fatygować się do urzędu osobiście czy pisać maile. Jeśli ta for-
ma przypadnie Państwu do gustu będziemy się w tej formule spotykać się częściej i 
regularnie – zapowiedział rozpoczynając spotkanie.

Na terenie Pałacu Ale-
xandrinum, gdzie znajduje 
się pomnik upamiętniający 
majora odbyła się polowa 
Msza Święta, prelekcja hi-
storyczna pułkownika dr 
hab. Prof. ASzWoj Juliusza 
S. Tyma, Apel Poległych, 
ceremonia złożenia wień-
ców i wiązanek oraz koncert 
orkiestry wojskowej.

– Postawa żołnierska 
„Hubala” stała się sym-

bolem walki o wolność i 
niepodległość Polski. Sym-
bolem poświęcenia dla Oj-
czyzny – powiedział w trakcie 
przemówienia okoliczno-
ściowego @Starosta Adam 
Lubiak. List skierowany 
do uczestników obchodów 
przez Wicemarszałek Sejmu 
RP Małgorzatę Gosiewską 
odczytała zebranym radna 
Sejmiku Woj. Mazowieckie-
go Katarzyna Lubiak.

W uroczystościach 
uczestniczyli m.in. wnuk 
mjr Henryka Dobrzańskie-
go – Henryk Sobierajski, 
poseł na Sejm RP Piotr 
Uściński, radni Sejmiku 

Woj. Mazowieckiego Ka-
tarzyna Lubiak i Konrad 
Rytel, Przewodniczący Rady 
Powiatu Wołomińskiego 
Adam Pietrzak wraz z de-
legacją radnych, Wójt gminy 
Poświętne Sylwester Niźnik 
wraz z przewodniczącym 
Rady Gminy Andrzejem  
Orychem i radnymi gmin-
nymi, burmistrzowie i wój-
towie gmin z terenu Powiatu 

Wołomińskiego. W trakcie 
uroczystości Starosta Adam 
Lubiak przekazał na ręce 
współorganizatorów, wnu-
kowi majora „Hubala” oraz 
prof. Tymowi pamiątkowe 
medale i ryciny wykonane 
z okazji 100. rocznicy Bitwy 
Warszawskiej 1920 roku.

Oprawę uroczystości za-
pewniła asysta wojskowa, de-
legacje pocztów sztandaro-
wych szkół, OSP i związków 
kombatanckich: Związku 
Sybiraków Koło w Wołomi-
nie, Związku Kombatantów 
RP i Byłych Więźniów Poli-
tycznych w Wołominie.

okruchy historii

Oprawę uroczystości zapewniła  
asysta wojskowa, delegacje pocztów sztandarowych szkół, OSP 

i związków kombatanckich.

4 października w Krubkach-Górkach odbyły się uroczy-
stości upamiętniające 81. rocznicę pobytu mjr Henryka 
Dobrzańskiego ps. „Hubal” w tej miejscowości. Orga-
nizatorami wydarzenia są Powiat Wołomiński, Gmina 
Poświętne i prof. dr hab. Witold Modzelewski z żoną

Uroczystości  
upamiętniające  
majora  
Henryka Dobrzańskiego

Praca - Zatrudnię
Pomoc do kuchni z doświadcze-
niem, tel. 504 055 009. Zielonka ul. 
Marecka 51.

Budownictwo 
Usługi

Docieplanie budynków, szybko, 
tanio, solidnie. tel. 502 053 214

Nieruchomości 
Kupię

Kupię dom do remontu w Wołomi-
nie lub w okolicach tel. 510 866 326.

Usługi - Różne   

OGŁOSZENIA 
DROBNE

– (...) zmieni się nie tylko zieleń, zmieni się również cały układ 
drogowy. Ulica Konstytucji 3 Maja nie będzie już tak szeroką 

asfaltowa arterią. Pojawi się centralny plac do 
wydarzeń kulturalnych, ale oczywiście nie 

rezygnujemy z zieleni w tym miejscu.  
(...) Wprowadzimy także budynek 

gastronomiczny w pobliżu figury św. Jana 
Nepomucena - mówi Krzysztof Chaciński, 

burmistrz Radzymina

Zielonka położona jest w odległości 11 km od Warszawy, z którą jest bardzo dobrze skomunikowana (przejazd pociągiem ze stacji
Warszawa Wileńska zajmuje tylko 10 minut, kursują też prywatne linie autobusowe). Dojazd pociągiem do Wołomina trwa 8 minut.

Miejskie Przedszkole nr 4 w Zielonce mieści się w nowym, energooszczędnym 
budynku, zlokalizowanym w centralnej części miasta.

Aplikacje konkursowe należy składać w Urzędzie Miasta Zielonka
(ul. Lipowa 5, 05-220 Zielonka) w Biurze Obsługi Interesanta (poniedziałek: 
w godz. 8:00 – 17:00, wtorek – czwartek: w godz. 8:00 – 16:00, piątek. 
8:00 – 15:00) w zaklejonej kopercie z dopiskiem: „konkurs na stanowisko 
Dyrektora Ośrodka Kultury i Sportu w Zielonce”

Oferty należy składać w Biurze Obsługi Interesanta w Urzędzie Miasta 
Zielonka, ul. Lipowa 5, w terminie do 16 października 2020 r. do godz. 
15:00 (decyduje data wpływu do urzędu).

Burmistrz Miasta Zielonka ogłosił konkurs na kandydata na 
Dyrektora Miejskiego Przedszkola nr 4 w Zielonce, zlokalizowanego 
przy ul. Staszica 16.

KONKURS NA DYREKTORA MIEJSKIEGO 
PRZEDSZKOLA NR 4 W ZIELONCE

KONKURS NA DYREKTORA OŚRODKA 
KULTURY I SPORTU W ZIELONCE

Burmistrz Miasta Zielonka ogłosił konkurs na kandydata na 
Dyrektora Ośrodka Kultury i Sportu w Zielonce, zlokalizowanego 
przy ul. Łukasińskiego 1/3.

Pełna treść ogłoszenia znajduje się na stronie: https://bip.zielonka.pl/
urzad,a,33067,zarzadzenie-nr-16820-burmistrza-miasta-zielonka-z-dnia-
-21-wrzesnia-2020-r-w-sprawie-ogloszenia-konku.html

Ośrodek Kultury i Sportu 
w Zielonce mieści się 
w nowoczesnym budynku 
z salą widowiskową
i dużą halą sportową. 
Zlokalizowany jest w
centralnej części miasta, 
w bliskiej odległości od 
stacji kolejowej.

Pełna treść ogłoszenia znajduje się na stronie: https://bip.zielonka.pl/
urzad,a,33069,zarzadzenie-nr-16920-burmistrza-miasta-zielonka-z-dnia-
-21-wrzesnia-2020-r-w-sprawie-ogloszenia-konku.html

Termin składania dokumentów aplikacyjnych upływa 21 października 
2020 r. o godz. 16:00. Za datę złożenia oferty uważa się datę i godzinę 
wpływu aplikacji kandydata do Urzędu Miasta Zielonka. Dokumenty, które 
wpłyną po w/w terminie nie będą rozpatrywane.
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5000 zł dopłaty do FOTOWOLTAIKI

umwów się z doradcą 602 733 336

Full Black na Twoim dachu – panele monokrystaliczne
Najwydajniejsze na rynku panele monokrystaliczne coraz 
częściej pojawiają się na dachach polskich domów. Czarne 
płytki ich ogniw z lepszą sprawnością wyłapują promienie 
słoneczne, co przekłada się na większą produkcję energii 
elektrycznej.

Monokryształ równa się lepsza efektywność
Pojedyncze ogniwo w panelach monokrystalicznych wy-
konane jest z jednego dużego monokryształu krzemu o 
kształcie walca i średnicy około 30 centymetrów. Tnie się 
go na płytki o grubości 2-3 milimetrów. Pierwotnie krzem 
krystaliczny ma kształt kolisty, więc nie wycina się z niego 
kwadratów, a ośmiokąty. Pozwala to uniknąć sporych strat 
materiału.
Wycięte ogniwa zazwyczaj łączy się w trzy sekcje, w któ-

rych napięcie energii wynosi około 35-40 V. Do każdej sek-
cji podpięta jest dioda, co zabezpiecza przed zbyt dużym 
spadkiem mocy ogniwa, gdy zacienieniu ulegnie jedna z 
jego części. Całość, tak jak w przypadku paneli polikrysta-
licznych, pokryta jest warstwą antyrefleksową.
Ogniwa monokrystaliczne wyróżniają się czarną barwą. 
Producenci instalację wyposażają również w aluminiową 
ramę w tym samym kolorze, aby panele elegancko prezen-
towały się na dachu.

Dlaczego warto zainwestować w panele monokrysta-
liczne?
Monokrystaliczne panele słoneczne to gwarancja większej 
wydajności i najlepszej sprawności na rynku – na poziomie 
15-19%. Modułu tego rodzaju wyróżnia również niska masa 

i mniejsze rozmiary. To sprawia, że na tej samej powierzch-
ni dachu zmieści się więcej paneli monokrystalicznych, niż 
polikrystalicznych, które dodatkowo wyprodukują więcej 
energii elektrycznej.
Monokryształy to również najmniejszy spadek mocy w 
czasie użytkowania oraz najwyższa trwałość – minimum 
30 lat. Nowoczesna, dopracowana technologia produkcji 
umożliwia współpracę paneli z wszystkimi typami inwer-
terów i sterowników.
Instalacja monokrystaliczna cechuje się wysoką odpor-
nością na różne anomalie pogodowe.Nie zagraża jej silny 
wiatr, grad, ani zalegający mokry śnieg. Dobrej jakości pa-
nel ma specjalne rowki, które pozwalają na samooczysz-
czanie się ich powierzchni i wydajniejszą produkcję prądu 
nawet podczas kiepskiej pogody. 
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Społeczeństwo Marek 
wielokrotnie udowadniało, że 
wspólnie można góry prze-
nosić. Wspierało osoby w po-
trzebie organizując zbiórki 
publiczne, mobilizowało się 
przy wielu projektach spo-
łecznych, które przynosiły 
korzyści markowianom. Dziś  
potrzebne jest wsparcie dla 
36-letniej Joanny, mieszkanki 
Marek samotnie wychowującej 
synka i zmagającej się z bardzo 
ciężką chorobą.

Tak swoją kilkuletnią walkę 
z nowotworem opisuje pani 
Joanna: - Jestem Asia, mam 
36 lat, 10-letniego synka, któ-
rego kocham nad życie i któ-
rego wychowuję samodzielnie 
i mam raka. Złośliwego, bardzo 
agresywnego, który dał już 
przerzuty. Czego nie mam? 
Szans na wyleczenie w Pol-
sce… Ciągle jest jeszcze realna 
nadzieja na pokonanie nowo-
tworu! Leczenie w Niem-
czech, obejmujące połączenie 

chemioterapii i immunoterapii 
z terapią wzmacniającą to 
moja jedyna szansa. Kosmicz-
nie droga… Bardzo proszę 
o pomoc, bo każda złotówka, 
każde udostępnienie mojego 
apelu pozwala mi wierzyć, że 
to jeszcze nie koniec!

Razem z synkiem miesz-
kamy sobie w podwarszaw-
skich Markach z naszym pie-
skiem oraz chomikiem i do 
czasu diagnozy żyło nam się 
super! Niestety, 3 lata temu 
zachorowałam na nowotwór 
jelita grubego. Walka była i jest 
bardzo ciężka, choć jak ktoś 
mija mnie na ulicy, nigdy nie 

domyśliłby się, że choruję na 
raka. Wyglądam normalnie, nie 
wypadły mi włosy. Gdy chemia 
dała skutki uboczne i miałam 
okropne zmiany na twarzy, 
przykrywałam je grubym ma-
kijażem. Gdy chudłam, stara-
łam się szybko przytyć. Gdy 
jestem bardzo słaba, po prostu 
nie wychodzę z domu. Ciągle 
staram się uśmiechać, iść do 
przodu. Teraz jednak jest trud-
niej, niż kiedykolwiek. W Polsce 
nie dają mi już nadziei…

Wojna z moim rakiem 
składa się z dzieciątek bitew. 
Wcześniej wydawało mi się, 
że je wygrywam. Za każdym 
razem jednak rak wraca… 
W sumie przeszłam już pięć 
operacji, około 40 chemii, 
radioterapię. W maju tego 
roku przeszłam piątą bar-
dzo skomplikowaną operację. 
Po wybudzeniu powiedziano 
mi, iż jestem ZDROWA! Nie 
mogłam uwierzyć w swoje 
szczęście. To trwało jednak 

tylko 1,5 miesiąca…

Rak wrócił, z ogromną siłą! 
Błagam o pomoc!  (...) 

Joanna”
By pani Joanna mogła 

rozpocząć roczne leczenie 
w klinice w Niemczech po-
trzebuje uzbierać ponad 300 
tysięcy złotych. Wpłat można 
dokonywać za pośrednictwem 
strony internetowej Fundacji 
Siepomaga Przyjaciele pani 
Joanny utworzyli również de-
dykowane forum na portalu 
Facebook, gdzie prowadzone 
są licytacje różnych przedmio-
tów i usług, z których całkowity 
dochód przeznaczony zostanie 
na leczenie. 

Pani Joanna walczy z nowotworem  
jelita grubego z przerzutami do wątroby, 
płuc i otrzewnej.

Pomóżmy  
wygrać z rakiem

Turniej w formule full contact 
odbył się 3-4 października w Drez-
denku. To był debiut na mistrzo-
stwach Poski dla 18- latka, który 
od dwóch lat trenuje kickboxing 
pod okiem Grzegorza Engela. 
Kamil Kur, po znokautowaniu w 
półfinale swojego rywala, w finale 
musiał uznać wyższość zawodnika 
z Zielonej Góry.

Tydzień później w Ełku roze-
grano mistrzostwa w formule K1, 
która uchodzi za najtrudniejszą 
w kickboxingu. Kamil po wygranej 
w półfinale stanął do walki w ringu 
z utytułowanym zawodnikiem 
z Sanoka i musiał zadowolić się 
srebrnym medalem.

- To były moje pierwsze poważ-
ne zawody. Kick boxing z trenerem 
Engelem uprawiam od dwóch 
lat. Wcześniej trenowałem piłkę 
nożną, trójbój siłowy i muay thai. 
Zdobyte medale dają mi motywację 
do dalszej pracy i wierzę, ze pod 
okiem, trenera będę się rozwijał, 
doskonaląc technikę i nabierając 
doświadczenia. – powiedział dwu-
krotny medalista MP Kamil Kur.

Wywalczone na ringach w 
Drezdenku i Ełku medale są 
kolejnymi trofeami w bogatej 
kolekcji Grzegorza Engela. Jego 
podopieczni stawali na podium 
mistrzostw Polski, Europy i Świata, 
brylowali na zawodowych ringach. 
Przez ostatnie dwa lata ten zna-
komity szkoleniowiec, pozostając 
trenerem kadry Polski juniorów w 
kick light, pracował z grupą mło-
dych, utalentowanych zawodniczek 
i zawodników, przygotowując ich 
do startów. Teraz znów może 
pochwalić się medalami z 
mistrzostw Polski.

- Kamil, potwier-
dził, że drzemią w nim 
ogromne możliwości. 
W Ełku z dobrej strony, 
pomimo porażki, poka-
zał się Kostia Wasiak, 
który w swojej kate-
gorii zajął 6 miejsce, 
ale wierzę, ze jesz-
cze dużo dobrego 
o nim usłyszymy. 
Mam wiele sa-
tysfakcji z pracy, 
jaką wykonuję z tą 
grupą, podobnie jak 
z zajęć z najmłodszymi, 
kilkuletnimi adeptami 

kickboxingu – dodaje trener Engel.
Po powrocie z zawodów z Ka-

milem i jego trenerem spotkała 
się burmistrz Kobyłki Edyta 

Zbieć, gratulując osiągnię-
tych wyników.

- Sukcesy sportowe 
są doskonałą promocją 

miasta, a sport szkołą charakte-
ru. Szczególnie w tym trudnym 
czasie potrzebujemy radości z 
sukcesów. Udowodnił to przy-
kład Igi Świątek, a w naszym 
lokalnym wymiarze medale Ka-
mila Kura – podsumowała Edyta 
Zbieć.

Kickboxer Wichru Kobyłka Kamil Kur podczas dwóch ostatnich weekendów 
zdobył dwa tytuły wicemistrza Polski juniorów starszych, w kategorii wagowej do 
71 kg. W formule full contact i K1 podopieczny Grzegorza Engela pokazał, że ma 
ogromne możliwości. Dla zawodnika były to debiutanckie zawody na poziomie 
mistrzostw kraju, dla trenera powrót na podium MP ze swoimi podopiecznymi.

Z Kamilem Kurem i jego trenerem spotkała się burmistrz Edyta Zbieć i radny Artur Rola

Medalowe  
debiuty  
i powroty

Po powrocie z zawodów z Kamilem i jego 
trenerem spotkała się burmistrz Kobyłki Edyta 

Zbieć, gratulując osiągniętych wyników. 
– Sukcesy sportowe są doskonałą promocją 

miasta, a sport szkołą charakteru. Szczególnie 
w tym trudnym czasie potrzebujemy radości 

z sukcesów. Udowodnił to przykład Igi 
Świątek, a w naszym lokalnym wymiarze 

medale Kamila Kura (na zdjęciu)  
– podsumowała Edyta Zbieć.

m
łoda M

am
a potrzebuje pom

ocy

Pomoc dla Joanny na FB stronie:  
Bazarek charytatywny. Razem dla Asi- Pomóżmy pokonać  
raka jelita grubego oraz za pośrednictwem strony internetowej 
Fundacji Siepomaga

5 zł  
miesięcznie

10 zł  
miesięcznie

15 zł  
miesięcznie

WSPIeRAJ
 

DORZuĆ SIĘ DO LOKALneJ PRASy!
Od ponad 15 lat życie Powiatu na Mazowszu informuje  

o najważniejszych wydarzeniach z Powiatu Wołomińskiego. 

Dziś potrzebujemy Twojego wsparcia
Koronawirus uderzył także w lokalną prasę.  Wielu naszych reklamodawców 
musiało zawiesić działalność lub ograniczyć do minium wszystkie wydatki.  
Pandemia spowodowała, że z dnia na dzień nasza  wspólna gazeta, którą 
otrzymujecie bezpłatnie została  pozbawiona ważnych źródeł finansowania. 
Wasze wsparcie pozwoli nam utrzymać gazetę  na dotychczasowym poziomie 
i kolportować bezpłatnie Będziemy wdzięczni za każdą wpłatę, jednorazową 
lub co miesiąc, w takiej wysokości,  na jaką możesz sobie pozwolić.

Wpłaty prosimy kierować na konto:
66 1240 6335 1111 0000 5137 2116
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Tylko na przestrzeni ostatnich dni Powiat Wołomiński ogłosił kilka przetargów m.in. na modernizację  
ul. Wołomińskiej w Kobyłce i wykonanie nowoczesnego LED-owego oświetlenia 25 przejść dla pieszych.

Będzie jaśniej i bezpieczniej  
na drogach w Powiecie Wołomińskim

Starosta wołomiński Adam 
Lubiak poinformował o ogło-
szeniu kolejnych przetargów, 
których celem jest poprawa bez-
pieczeństwa i komfortu życia 
mieszkańców.

6 października ogłoszony zo-
stał przetarg na modernizację ul. 
Wołomińskiej w Kobyłce na od-
cinku od skrzyżowania z ul. Jana 
Pawła II do ronda Al. Armii Kra-
jowej - Wołomińska - Załuskiego. 

- W ramach realizacji zadania 
planujemy m.in.: remont jezdni,  
remont chodników i wykona-
nie ciągów pieszo-rowerowych, 
remont zjazdów, doświetlenie 
przejść dla pieszych oraz wyko-
nanie zieleńców. Na tym odcinku 
drogi od lat dochodziło do niebez-
piecznych zdarzeń drogowych. 
Dzięki modernizacji sytuacja ule-
gnie znaczącej poprawie. Dzięku-
ję Pani Izabelli Dziewiątkowskiej,  
- członkowi Zarządu Powiatu za 
zaangażowanie i pilotowanie przy-
stąpienia do realizacji tej ważnej 
inwestycji (...)  - napisał Starosta 
Wołomiński.

Z planowanej inwestycji cieszy 
się burmistrz Edyta Zbieć

- Zgodnie z zawartym poro-
zumieniem obowiązującym od 
wielu lat dokładamy z budżetu 
miasta Kobylka 30% do jej bu-
dowy. Ile dokładnie - dowiemy 
się po rozstrzygnięciu przetar-
gu. Termin realizacji zadania 
to 4 grudnia 2020 r. Termin 
składania ofert - 19.10.2020 r. 
Dziękuję staroście Adamowi 

Lubiakowi, dziękuję radnej 
p. Izabelli Dziewiątkowskiej  
i radnemu Tomaszowi Szturo. - 
napisała na swoim facebookowym 
profilu burmistrz Edyta Zbieć.

Zaledwie dwa dni później,  
8  października ogłoszony został 
przetarg na wykonanie nowocze-
snego LED-owego oświetlenia 
25 przejść dla pieszych na terenie 
Powiatu Wołomińskiego.

– W ramach realizacji pro-
gramu poprawy bezpieczeń-
stwa na przejściach dla pieszych 
m.in. w sąsiedztwie placówek 
oświatowych i miejsc o dużym 
natężeniu ruchu już w ubiegłym 

roku doświetliliśmy przejścia 
w 30 lokalizacjach. W tym roku 
wykonaliśmy już osiem sztuk,  
a ogłoszony przetarg umożliwi 
nam doposażenie kolejnych 25 
przejść (...)- nie kryje zadowole-
nia starosta Adam Lubiak

Doświetlone zostaną przejścia 
w gminach Dąbrówka, (ul. T. 
Kościuszki), Jadów, (ul. T. Ko-
ściuszki), Kobyłka (ul. Szeroka, 
ul. Marecka; ul. Zagańczyka;  
ul. Napoleona; ul. Załuskiego.

Kolejne przejścia, które otrzy-
mają noweczesne oświetlenie 
LED znajdują sę w Markach 
(ul. Fabryczna), Radzyminie(ul. 

Weteranów; ul. Korczaka; ul. 
Mazowiecka). 

W Gminie Wołomin do-
świetlone zostaną przejścia w  
ul. Wileńskiej; ul. Al. Armii Kra-
jowej; ul. Lipińskiej, a  w Ząbkch  
w ul. Wojska Polskiego;

W Zielonce bezpieczniej bę-
dzie na przejściu na ul. Wolności, 
w Poświętnem na ul. Szkolnej,  
w Strachówce na ul. Jana Pawła II.

W gminie Gmina Tłuszcz, 
oświetlenie LED zostanie za-
montowane na przejściach  
w ul. Warszawskiej i w ul. Prze-
mysłowej.

Aleksandra Olczyk

Starosta Adam Lubiak poinformował o ogłoszeniu kolejnych przetargów, których celem jest poprawa bezpieczeństwa

– Jakie są plany budżetowe Mia-
sta ząbki na rok 2021?
– W 2021 roku będziemy kon-
tynuowali inwestycje związane  
z kanalizacją deszczową i budową 
dróg gminnych. Jeszcze w roku 
bieżącym ogłosimy przetargi na 
realizację inwestycji z zakresu 
infrastruktury, w tym budowę 
pasów drogowych (kanalizacja 
deszczowa, ciągi piesze i jezdnie) 
w ulicach Kochanowskiego, Sape-
rów, Sikorskiego, Lotniczej oraz 
Szwoleżerów na odcinkach od ulicy 
Piłsudskiego do ulicy Zieleniec-
kiej oraz od ulicy Żołnierskiej do 
ulicy Kruczej. Środkowy fragment  
ul. Szwoleżerów jest na etapie 
projektowania i przygotowania do 
realizacji. W 2021 roku będziemy 
nadal  realizowali projekt Zielona 
Przestrzeń. Ogłaszamy obecnie 
przetargi na zagospodarowanie 
około 9 ha terenu w okolicy ulic 
Powstańców i Żołnierskiej, gdzie 
powstaną plac zabaw, ścieżki 
rowerowe, ścieżki do biegania  
i pumptrack. W przyszłym roku 
planujemy też nasadzenia na 
skwerze przy markecie Kaufland. 
W parku Szuberta zostanie uru-
chomiona tężnia solankowa, a na 
skwerze przy zbiegu ulic Szpitalnej 
i 11-Listopda powstanie fontanna 
posadzkowa i ścieżka edukacyjna 
dla dzieci „Zwierzęta leśne”. 
Pomiędzy basenem i stadionem 
zagospodarowaliśmy teren do 
celów rekreacyjnych, działa tam 
plac zabaw, strict workout, boisko 
do siatkówki plażowej. Teren jest 
ogrodzony, oświetlony i monito-
rowany. Posadziliśmy również 
różne gatunki drzew, krze-
wów i kwiatów. Skatepark 
zostanie w przyszłym roku 
wzbogacony o nowe ele-
menty, dzięki czemu bę-
dzie bardziej atrakcyjny 
dla użytkowników. 
– O jakie inwestycje 
wnioskowali miesz-
kańcy miasta?
–  N a  w n i o s e k 
mieszkańców jesz-
cze w tym roku 
do budżetu zo-
staną wprowadzo-
ne dwa zadania – budowa wybiegu 
dla psów w południowej części 
Ząbek oraz budowa strict worko-
utu przy ul. Wolności. Wcześniej, 
właśnie na wniosek mieszkańców 
wybudowaliśmy plac zabaw i strict 
workout  przy ul. Słowackiego.
– Skąd miasto zamierza pozy-
skać środki na nowe inwestycje, 
zwłaszcza, że pozostała jeszcze 
do realizacji budowa hali sporto-

wej przy Szkole Podstawowej nr 
2 przy ul. batorego 11. 
– Na wkład własny wykorzysta-
my środki przyznane z budżetu 
państwa na rozwój inwestycji 
gminnych w wysokości 6,3 mln 
złotych. Z pozyskanych środków 
700 tys. złotych przeznaczyliśmy 
na remont miejskiego ratusza, w 
celu poprawy komfortu obsługi 

mieszkańców, a 5,6 mln złotych 
na drogi. Uzyskałam informacje, 
że jeszcze w tym roku Miasto 
Ząbki otrzyma dofinansowanie 
w kwocie niemal 7 mln złotych  
z Funduszu Dróg Samorządowych 
na realizację zadania budowy 
ulic Szwoleżerów, Sikorskiego  
i Lotniczej. To stanowi 65% kosz-
tów tych inwestycji. 30 września 
upłynął termin składania wnio-

sków konkursowych na inwestycje 
gminne z rządowego programu 
COVID-19. Miasto Ząbki złożyło 
sześć wniosków w tym na budowę 
hali sportowej przy Szkole Podsta-
wowej nr 2, rozbudowę kanalizacji 
i przepompownię, modernizację 
16 dróg gminnych w całych Ząb-
kach, wiadukt nad ul. Żołnierską, 
budowę bloku komunalnego dla 

20 rodzin przy ul. Kaszubskiej oraz 
na budowę nowego przedszkola dla 
200 dzieci przy ul. Wyspiańskiego. 
Łączna kwota złożonych wnio-
sków przekracza 100 mln złotych 
i mamy szansę uzyskać do 100% 
dofinansowania. Cztery z sześciu 
złożonych wniosków uzyskało już 
pozytywną ocenę merytoryczną  
i trafiło do Kancelarii Prezesa Rady 
Ministrów.
– Wspomniała Pani o wiadukcie 
nad ul. Żołnierską, która jest 

drogą wojewódzką.
– Wiadukt nad ul. Żoł-

nierską jest inwestycją 
niezwykle istotną dla 

mieszkańców Ząbek, ponieważ 
umożliwi on bezkolizyjny wyjazd 
z ul. Powstańców. Kosz inwesty-
cji oszacowany został na 21 mln 
złotych. Miasto Ząbki już kilka lat 
temu wykonało projekt budowy 
wiaduktu, a obecnie staramy się 
o możliwość realizacji inwestycji. 
W tej sprawie skierowałam pismo 
do marszałka Adama Struzika, 
podkreślając ogromną wagę bu-

dowy wiaduktu dla naszego miasta  
z uwagi na skrócenie czasu dojaz-
du do Warszawy i miast powiatu 
wołomińskiego. Mamy nadzieję, 
że powstanie tej inwestycji (przy 
założeniu finansowania zewnętrz-
nego) będzie możliwe w ciągu 
najbliższych dwóch lat. 
– Rozmawiałyśmy o pozyskiwa-
niu środków zewnętrznych, jak 

szacuje Pani wpływy do budżetu 
z podatków?
– Niestety liczymy się z tym, że 
w najbliższych dwóch latach  
z powodu pandemii koronawirusa 
wpływy będą mniejsze niż w latach 
ubiegłych. Mimo wzrastającej 
liczby mieszkańców nie odczujemy 
zwiększonych wpływów do budżetu 
z tytułu podatków i opłat. W tym 
miejscu apelujemy więc do miesz-
kańców Ząbek, o rozliczanie PIT-
-ów na rzecz miasta, abyśmy mogli 
w dalszym ciągu podnosić Państwa 
komfort życia i zapewniać dzieciom 
odpowiednie warunki edukacji 
i rozwoju. Już niebawem podej-

miemy szereg kolejnych działań, 
które mają na celu zmotywowanie 
Ząbkowian do odprowadzania po-
datków do kasy ratusza. Związane 
jest to z aktywną kartą mieszkańca 
„Jestem z Ząbek”, dzięki której tyl-
ko osoby rozliczające PIT w Urzę-
dzie Skarbowym w Wołominie na 
poczet naszego miasta będą miały 
możliwość korzystania z bonusów  
i atrakcji oferowanych na kartę. 

– (...) Miasto Ząbki złożyło sześć wniosków 
o dofinansowanie, w tym na budowę hali 
sportowej przy Szkole Podstawowej nr 2, 
rozbudowę kanalizacji i przepompownię, 

modernizację 16 dróg gminnych, 
wiadukt nad ul. Żołnierską, budowę 

bloku komunalnego oraz na budowę 
nowego przedszkola – mówi 

burmistrz Małgorzata Zyśk.

Budżetowe plany 
Miasta Ząbki

O planach wydatków inwestycyjnych, wiadukcie nad ul. Żołnierską, 
nowych obiektach oświatowych oraz użyteczności publicznej z Małgorzatą 
Zyśk, burmistrz Miasta Ząbki rozmawia Aleksandra Olczyk.

Meldunek o rozpoczęciu 
uroczystości od mł. bryg. Ka-
mila Haczkura przyjął bryg. 
Andrzej Wysocki komendant 
powiatowy Państwowej Straży 
Pożarnej w Wołominie. Po 
odegraniu hymnu nastąpiła 
uroczystość przekazania de-
cyzji Komendanta Głównego 
PSP o włączeniu jednostki 
OSP Poświętne do KSRG.

P o d -
czas uro-
c z y s t e j 
z b i ó r k i 
poświęce-
nia nowego 
wozu bojo-
wego dokonali 
kapelan powiatowy 
ks. Piotr Połomski i pro-
boszcz parafii w Poświęt-
nem ks. Robert Kalisiak,  
a akt przekazania samocho-
du i kluczyki do średniego 
samochodu ratowniczo-ga-
śniczego wręczyli wspólnie 
posłowie Bożena Żelazow-
ska i Piotr Uściński oraz 

Katarzyna Lubiak, radna 
Sejmiku Województwa Ma-
zowieckiego, Adam Lubiak, 
starosta wołomiński, bryg. 
Andrzej Wysocki, komendant 
powiatowy Państwowej Straży 
Pożarnej w Wołominie i wójt 
Gminy Poświętne Sylwester 
Niżnik. Po symbolicznym 
przekazaniu nastąpiła pre-
zentacja nowego pojazdu.

W trakcie wystąpień oko-
licznościowych odczytano 
listy gratulacyjne przesłane 

przez Komendanta Głów-
nego Państwowej Straży 

Pożarnej nadbryg. An-
drzeja Bartkowiaka 
oraz Mazowieckiego 
Komendanta Woje-

wódzkiego 
Państwowej 

Straży Po-
żarnej st. bryg. 

Jarosław Nowosiel-
skiego. 
Podsumowania uroczy-

stości dokonał wójt Gminy 
Poświętne  Sylwester Niżnik, 
który serdecznie podzię-
kował przybyłym gościom 
i zapewnił o gotowości do 
wykonywania zadań przez 
OSP Poświętne.

Źródło: PSP Wołomin

Włączenie do 
KSRG i przekaza-
nie nowego śred-
niego samochodu 

ratowniczo-ga-
śniczego to 
dla druhów 

OSP Po-
świętne 

powód do 

Od września br. OSP Poświętne należy do 
Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. 
Jednostka otrzymała też nowy średni samo-
chód ratowniczy - gaśniczy.

OSP Poświętne  
w strukturach KSRG

pow
ód do dum

y i now
e w
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